
 

        

Protokół nr XLI/XV/21 

z Sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju 

z dnia 28 października 2021 r. 

 

Część I. 

1. Sprawy proceduralne: 

Sesję rozpoczęto o godz. 15:30, zakończono o godz. 17:54.     

Miejsce obrad: sala konferencyjna w Inkubatorze Przedsiębiorczości w Lądku-Zdroju, ul. 

Kolejowa 6. 

Sesję otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej Lądka-Zdroju – Pani Małgorzata 

Bednarek. Przewodnicząca Rady Miejskiej powitała: Radnych, Zastępcę Burmistrza Lądka-

Zdroju Panią Alicję Piwowar, Radcę Prawnego Panią Irenę Brzozowską, Zastępcę Dyrektora 

Zarządu Dróg Powiatowych w Kłodzku Pana Dariusza Kupca, pracowników UMiG 

obsługujących sesję oraz wszystkich pozostałych przybyłych na sesję.  

Przewodnicząca Rady stwierdziła quorum niezbędne do podejmowania prawomocnych 

uchwał. Na sali obrad obecnych 15 radnych, nieobecni: brak. 

Poddano pod głosowanie protokół nr XL/XIV/21 z sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju z dnia 

30 września 2021 r. Radni przyjęli protokół jednogłośnie - 15 głosów „za”. 

 

Ogłoszony porządek obrad:   

1. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmian w budżecie Gminy Lądek-Zdrój na 2021 rok; 

b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lądek-Zdrój na lata 2021-

2031; 

c) w sprawie zmiany uchwały nr LV/354/2018 z dnia 28 marca 2018 r. w sprawie uchwalenia 

„Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Lądek-Zdrój na 

lata 2018-2022”; 

d) w sprawie upoważnienia Burmistrza Lądka-Zdroju do ustalenia wysokości opłat za 

korzystanie ze stacji ładowania pojazdów elektrycznych zlokalizowanej przy ul. Kolejowej 6; 

e) w sprawie polityki podatkowej; 

f) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości; 

g) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych;  

h) w sprawie opłaty od posiadania psów;  

i) w sprawie opłaty targowej; 

j) w sprawie opłaty uzdrowiskowej; 

k) w sprawie opłaty miejscowej; 



 

 

l) w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miejscowości Stójków; 

m) w sprawie przyznania stypendiów Rady Miejskiej Lądka-Zdroju; 

n) w sprawie uchwalenia Programu Współpracy Gminy Lądek-Zdrój z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 

rzecz mieszkańców Gminy Lądek-Zdrój w roku 2022;  

o) w sprawie powołania Kapituły Tytułu Honorowego Obywatela Lądka-Zdroju. 

2. Sprawozdanie Burmistrza Lądka-Zdroju z działalności między sesjami. 

3. Informacje Przewodniczącej Rady Miejskiej Lądka-Zdroju. 

4. Podsumowanie okresu zasiłkowego 2020/2021 – świadczenia rodzinne, fundusz 

alimentacyjny i świadczenia wychowawcze.  

5. Informacja dotycząca oświadczeń majątkowych pracowników samorządowych i 

kierowników jednostek organizacyjnych Gminy oraz Radnych.  

6. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2020/2021 w Gminie 

Lądek-Zdrój. 

7. Oświadczenia, wnioski radnych. 

8. Zamknięcie obrad.                   

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Małgorzata Bednarek złożyła wniosek o zmianę 

porządku obrad poprzez wprowadzenie w cz. II w punkcie 1 podpunktu p) rozpatrzenie 

projektu i podjęcie uchwały w sprawie stanowiska Rady Miejskiej Lądka-Zdroju w zakresie 

wariantu modernizacji i przebudowy oczyszczalni ścieków.  

Przystąpiono do głosowania nad wnioskiem, w głosowaniu wzięło udział 15 radnych; 15 

głosów „za” - jednogłośnie. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju przyjęła wniosek; porządek obrad został zmieniony poprzez 

wprowadzenie w cz. II w punkcie 1 podpunktu p) rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w 

sprawie stanowiska Rady Miejskiej Lądka-Zdroju w zakresie wariantu modernizacji i 

przebudowy oczyszczalni ścieków. 

                                                   

2. Informacje na  temat zrealizowanych remontów dróg powiatowych oraz wojewódzkich 

na terenie Gminy Lądek-Zdrój oraz planowanych inwestycji na przyszłe lata – zaproszeni 

goście.       

Informacje dotyczące zrealizowanych remontów dróg na terenie Gminy Lądek-Zdrój 

przedstawił najpierw Pan Marcin Kochański Referent ds. drogownictwa i inwestycji  w 

Urzędzie Miasta i Gminy Lądek-Zdrój.  

Następnie głos zabrał Zastępca Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Kłodzku Pan Dariusz 

Kupiec, który przedstawił informacje na temat zrealizowanych remontów dróg powiatowych 

na terenie Gminy Lądek-Zdrój oraz planowanych inwestycji na przyszłe lata.  

Szczegóły znajdują się w załączniku audiowizualnym stanowiącym integralną część protokołu. 



 

 

Część II. 

1. Przystąpiono do rozpatrzenia projektów uchwał w następujących sprawach: 

 

a) w sprawie zmian w budżecie Gminy Lądek-Zdrój na 2021 rok 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o zabranie głosu Panią Skarbnik Wiolettę Wiśniew-

ską, która omówiła pokrótce najważniejsze zmiany w budżecie. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o opinię Komisji ds. Gospodarczych. 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych Pan Leszek Pazdyk, który poinformo-

wał, że Komisja pozytywnie opiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 15 radnych; 15 głosów 

„za” - jednogłośnie. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XLI/265/2021, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lądek-Zdrój na lata 2021-

2031 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego Komisji ds. Go-

spodarczych Pana Leszka Pazdyka, który poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 15 radnych; 15 głosów 

„za” - jednogłośnie. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XLI/266/2021, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

c) w sprawie zmiany uchwały nr LV/354/2018 z dnia 28 marca 2018 r. w sprawie uchwa-

lenia „Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Lądek-

Zdrój na lata 2018-2022” 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o zabranie głosu Zastępcę Burmistrza Lądka-Zdroju 

Panią Alicję Piwowar, która przedstawiła główne założenia projektu uchwały oraz treść 

autopoprawki. 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych Pan Leszek Pazdyk, który 

poinformował, że Komisja pozytywnie opiniowała projekt uchwały.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 15 radnych; 15 głosów 

„za” - jednogłośnie. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XLI/267/2021, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

  

d) w sprawie upoważnienia Burmistrza Lądka-Zdroju do ustalenia wysokości opłat za 

korzystanie ze stacji ładowania pojazdów elektrycznych zlokalizowanej przy ul. Kolejo-

wej 6 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej udzieliła głosu Zastępcy Burmistrza Lądka-Zdroju Pani Alicji 

Piwowar. Zastępca Burmistrza w kilku słowach omówiła projekt uchwały. 



 

 

 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych Pan Leszek Pazdyk, który poinformo-

wał, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 15 radnych; 15 głosów 

„za”- jednogłośnie. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XLI/268/2021, która stanowi załącznik do pro-

tokołu z sesji. 

 

e) w sprawie polityki podatkowej 

Główne założenia projektu uchwały przedstawiła Pani Alicja Piwowar Zastępca Burmistrza 

Lądka-Zdroju. 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych Pan Leszek Pazdyk, który poinfor-

mował, że Komisja pozytywnie opiniowała projekt uchwały.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 15 radnych; 15 głosów 

„za” - jednogłośnie. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XLI/269/2021, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

f) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o zabranie głosu Zastępcę Burmistrza Lądka-Zdroju 

Panią Alicję Piwowar, która omówiła projekt uchwały. 

 

O udzielenie głosu w sprawie projektu uchwały poprosiła Radna Dorota Łakucewicz.  

W swojej wypowiedzi Radna wyraziła opinię, że zaproponowana stawka podatku od 

nieruchomości związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej jest wysoka w 

porównaniu z innymi gminami. Radna złożyła wniosek, aby ta stawka wynosiła 24,00 zł, a nie 

25,50 zł jak zakłada projekt.  

 

Rozpoczęła się dyskusja na temat stawki podatku od nieruchomości związanych z 

prowadzeniem działalności gospodarczej. W dyskusji głos zabrali: Radny Leszek Pazdyk, 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Małgorzata Bednarek, Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

Łukasz Mróz.  

 

Szczegóły znajdują się w załączniku audiowizualnym stanowiącym integralną część protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych. Pan Leszek Pazdyk poinformował, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały z pierwotną stawką.  

 

Przystąpiono do głosowania nad wnioskiem formalnym Radnej Doroty Łakucewicz w sprawie 

zmiany stawki podatku od nieruchomości związanych z prowadzeniem działalności 

gospodarczej na kwotę 24,00 zł; w głosowaniu wzięło udział 15 radnych; 10 głosów „za”, 3 

głosy „wstrzymujące się”, 2 głosy „przeciw”.   

Rada Miejska Lądka-Zdroju przyjęła wniosek o zmianę stawki w projekcie uchwały.  

 



 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 15 radnych; 14 głosów 

„za”, 1 głos „wstrzymujący się”.  

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XLI/270/2021, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

g) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej udzieliła głosu Zastępcy Burmistrza Lądka-Zdroju Pani Alicji 

Piwowar, która w kilku słowach omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego Komisji ds. 

Gospodarczych Pana Leszka Pazdyka, który poinformował, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 15 radnych; 15 głosów 

„za” - jednogłośnie. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XLI/271/2021, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

h) w sprawie opłaty od posiadania psów 

 

Główne założenia projektu uchwały przedstawiła Pani Alicja Piwowar Zastępca Burmistrza 

Lądka-Zdroju. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego Komisji ds. 

Gospodarczych Pana Leszka Pazdyka, który poinformował, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Pytanie do projektu uchwały zadała Radna Edyta Kolendo. Radna zapytała, na co przeznaczane 

są wpływy z opłaty od posiadania psów.  

Odpowiedzi udzieliła Pani Zastępca Burmistrza informując, że z tych środków opłacany jest 

zakup karmy dla zwierząt, zabiegi sterylizacji i kastracji oraz pobyt zwierząt w schroniskach.  

 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 15 radnych; 15 głosów 

„za” - jednogłośnie. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XLI/272/2021, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

i) w sprawie opłaty targowej 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej udzieliła głosu Zastępcy Burmistrza Lądka-Zdroju Pani Alicji 

Piwowar, która w kilku słowach omówiła projekt uchwały. 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych Pan Leszek Pazdyk, który poinfor-

mował, że Komisja pozytywnie opiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 15 radnych; 14 głosów 

„za”, 1 głos „wstrzymujący się”. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XLI/273/2021, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

j) w sprawie opłaty uzdrowiskowej 



 

 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego Komisji ds. 

Gospodarczych Pana Leszka Pazdyka, który poinformował, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła również o zabranie głosu Przewodniczącego Komisji 

Uzdrowiskowej Pana Tomasza Stułę, który poinformował, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 15 radnych; 9 głosów 

„za”, 4 głosy „przeciw”, 2 głosy „wstrzymujące się”.  

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XLI/274/2021, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

k) w sprawie opłaty miejscowej 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej udzieliła głosu Zastępcy Burmistrza Lądka-Zdroju Pani Alicji 

Piwowar, która w kilku słowach omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego Komisji ds. 

Gospodarczych Pana Leszka Pazdyka, który poinformował, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej Pan Tomasz Stuła, który poinformował, 

że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 15 radnych; 14 głosów 

„za”, 1 głos „wstrzymujący się”.  

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XLI/275/2021, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

l) w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miejscowości Stójków 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej udzieliła głosu Zastępcy Burmistrza Lądka-Zdroju Pani Alicji 

Piwowar, która poinformowała jakich obszarów na terenie Stójkowa dotyczą zmiany.  

Głos zabrał Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych Pan Leszek Pazdyk, który poinfor-

mował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego Komisji 

Uzdrowiskowej Pana Tomasza Stułę, który poinformował, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 15 radnych; 15 głosów 

„za” - jednogłośnie. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XLI/276/2021, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

m) w sprawie przyznania stypendiów Rady Miejskiej Lądka-Zdroju 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Małgorzata Bednarek poinformowała które wnioski o 

przyznanie stypendium Rady Miejskiej zostały rozpatrzone pozytywnie przez Komisję ds. 



 

Społecznych. Komisja ds. Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w takiej 

formie. 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 15 radnych; 14 głosów 

„za”, 1 głos „przeciw”.  

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XLI/277/2021, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

n) w sprawie uchwalenia Programu Współpracy Gminy Lądek-Zdrój z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 

rzecz mieszkańców Gminy Lądek-Zdrój w roku 2022 

 

Komisja ds. Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 15 radnych; 15 głosów 

„za” - jednogłośnie. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XLI/278/2021, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

o) w sprawie powołania Kapituły Tytułu Honorowego Obywatela Lądka-Zdroju 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Małgorzata Bednarek odczytała treść projektu uchwały 

wraz z proponowanym składem Kapituły. Komisja ds. Społecznych pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w takiej formie. 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 15 radnych;  

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XLI/279/2021, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

p) w sprawie stanowiska Rady Miejskiej Lądka-Zdroju w zakresie wariantu modernizacji 

i przebudowy oczyszczalni ścieków 

 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych Pan Leszek Pazdyk, który poinfor-

mował, że temat modernizacji i przebudowy oczyszczalni ścieków był poruszany na ostatnim 

posiedzeniu Komisji Gospodarczej, które odbyło się w siedzibie Lądeckich Usług 

Komunalnych. Radnym przedstawiono trzy warianty modernizacji i przebudowy oczyszczalni. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Łukasz Mróz odczytał treść projektu uchwały w 

sprawie stanowiska Rady Miejskiej Lądka-Zdroju w zakresie wariantu modernizacji i 

przebudowy oczyszczalni ścieków. 

Po odczytaniu projektu uchwały Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej wyraził opinię, że 

„Wielowariantowa koncepcja modernizacji i przebudowy oczyszczalni ścieków dla 

miejscowości Lądek-Zdrój” powinna być załącznikiem do przedmiotowej uchwały. 

 

Głos zabrała Pani Prawnik Irena Brzozowska, która poinformowała, że byłoby to niezgodne z 

przepisami chroniącymi prawa autorskie.  

 

Głos zabrał Radny Artur Dobrzyński, który zapytał, czy zarekomendowanie przez Radę 

konkretnego wariantu i wskazanie go w uchwale jest konieczne.   

 



 

 

W odpowiedzi Pani Prawnik poinformowała, że przedmiotowa uchwała nie jest wiążąca dla 

inwestora. Jest formą wyrażenia opinii przez Radę Miejską.  

 

Głos zabrał Radny Sławomir Walentynowicz, który wyraził opinię, że wystarczającym byłoby 

aby Rada Miejska wyraziła stanowisko o konieczności przeprowadzenia remontu i 

modernizacji oczyszczalni, a nie o wyborze konkretnego wariantu.  

 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych Leszek Pazdyk, który w swojej 

wypowiedzi podkreślił, że przedmiotowa uchwała jest uchwałą intencyjną.  

 

Głos zabrał Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Łukasz Mróz podkreślając, że temat 

przebudowy oczyszczalni jest już znany od dawna, Radni otrzymali obszerne materiały na ten 

temat i należy umożliwić Spółce LUK działanie w zakresie realizacji tej inwestycji.  

 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 15 radnych; 14 głosów 

„za”, 1 głos „wstrzymujący się”.  

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XLI/280/2021, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej ogłosiła 10 minut przerwy w obradach. 

Obrady wznowiono o godzinie 17:10.   

 

2. Sprawozdanie Burmistrza Lądka-Zdroju z działalności między sesjami. 

 

Burmistrz Lądka-Zdroju Roman Kaczmarczyk przedstawił Radnym Rady Miejskiej Lądka-

Zdroju sprawozdanie z działalności między sesjami przesyłając materiały w formie 

elektronicznej na portal.  

 

Głos zabrała Pani Alicja Piwowar Zastępca Burmistrza Lądka-Zdroju, która przedstawiła  

bieżące sprawy Gminy dotyczące m.in.: wymiany oświetlenia na energooszczędne, remontu 

budynku przy ul. Kościelnej 2, realizacji projektu skanalizowania wsi, budżetu obywatelskiego 

na rok 2022, remontów dróg.  

 

O udzielenie głosu poprosiła Radna Dorota Łakucewicz, która poruszyła sprawę 

dofinansowania w ramach Polskiego Ładu. Gmina Lądek-Zdrój złożyła dwa wnioski i nie 

otrzymała środków na realizację żadnego z nich.  

Radna Dorota Łakucewicz zaproponowała, aby Rada Miejska podjęła działania i ustaliła 

wspólne stanowisko w tej sprawie. 

 

Głos zabrał Radny Sławomir Walentynowicz, który zgodził się z Radną Dorotą Łakucewicz. 

Zaznaczył jednak, że sprawa jest świeża i wymaga czasu.  

 

Wiceprzewodniczący Łukasz Mróz poinformował, że na portal zostało wysłane pismo Pana 

Burmistrza w tej sprawie i Radni muszą mieć czas, aby się z nim zapoznać.  

 

 



 

W dyskusji na ten temat głos zabrali jeszcze: Radny Tomasz Stuła, Radny Artur Dobrzyński, 

Radny Leszek Pazdyk.  

 

Szczegóły znajdują się w załączniku audiowizualnym stanowiącym integralną część protokołu. 

 

3. Informacje Przewodniczącej Rady Miejskiej Lądka-Zdroju. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Lądka-Zdroju Pani Małgorzata Bednarek przedstawiła bieżące 

informacje z działalności Rady. 

 

Szczegóły znajdują się w załączniku audiowizualnym stanowiącym integralną część protokołu. 

 

4. Podsumowanie okresu zasiłkowego 2020/2021 – świadczenia rodzinne, fundusz 

alimentacyjny i świadczenia wychowawcze. 

 

Radni po zapoznaniu się z Podsumowaniem okresu zasiłkowego 2020/2021 – świadczenia 

rodzinne, fundusz alimentacyjny i świadczenia wychowawcze nie mieli uwag. 

 

5. Informacja dotycząca oświadczeń majątkowych pracowników samorządowych i 

kierowników jednostek organizacyjnych Gminy oraz Radnych. 

 

Radni po zapoznaniu się z Informacją dotyczącą oświadczeń majątkowych pracowników 

samorządowych i kierowników jednostek organizacyjnych Gminy oraz Radnych nie mieli uwag. 

 

6. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2020/2021 w Gminie 

Lądek-Zdrój. 

 

Radni po zapoznaniu się z Informacją o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 

2020/2021 w Gminie Lądek-Zdrój roku nie mieli uwag. 

 

7. Oświadczenia, wnioski radnych. 

 

O udzielenie głosu poprosił Radny Sławomir Walentynowicz. Radny złożył wniosek, aby 

wystąpić do Radcy Prawnego z prośbą o sporządzenie opinii prawnej i wskazanie podstawy 

prawnej, która określa czy opis trzech wariantów przebudowy i modernizacji oczyszczalni 

ścieków przedstawionych przez naukowców w opracowaniu pn. „Wielowariantowa koncepcja 

modernizacji i przebudowy oczyszczalni ścieków dla miejscowości Lądek-Zdrój” może 

stanowić załącznik do uchwały w sprawie stanowiska Rady Miejskiej Lądka-Zdroju w zakresie 

wariantu modernizacji i przebudowy oczyszczalni ścieków.  

Głos zabrała Radna Edyta Kolendo. Radna zgłosiła sprawę oświetlenia ulicznego przy przej-

ściach dla pieszych. Ze względów bezpieczeństwa powinno być włączone po zmierzchu.  

 

Szczegóły znajdują się w załączniku audiowizualnym stanowiącym integralną część protokołu. 

 

 

 



 

 

8. Zamknięcie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej Małgorzata 

Bednarek zakończyła obrady sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju. 

 

Integralną częścią protokołu jest zapis audiowizualny w wersji elektronicznej.        

 

 

Protokołowała:   

Emilia Pilarska 

         (-) 

 

  

 

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

Dodatkowe załączniki do protokołu: 

1. Ogłoszenie o zwołaniu sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju (porządek obrad). 

2. Lista obecności na sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju w dniu 28-10-2021 r. 

3. Lista imienna głosowań podczas sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju w dniu 

   28 października 2021 r. 


